



Product name

Jiraiya - Ikigai by Tsume

Description

-LEGENDARY SANNIN-

One of the most respected and powerful ninjas of Konoha, Jiraiya is part of the legendary Sannin, a mythical trio formed alongside Orochimaru and Tsunade. Depicted here in a dynamic stance, Jiraiya embodies the perfect balance between raw strength and wisdom.

-SAGE MODE-

In this scene, Jiraiya is shown fully mastering Sage Mode, a rare and powerful technique learned at Mount Myōboku alongside the wise toads, Fukasaku and Shima, who are featured by his side. This transformation allows him to amplify his strength, speed, and sensory abilities. A perfect embodiment of the harmony between man and nature, this statue highlights the serenity and immense power he draws from this mode.

-SENPO GOEMON-

This Ikigai depicts Jiraiya in his battle against Pain. Jiraiya spits oil, Fukasaku generates wind, and Shima breathes fire, creating a true wave of burning, destructive oil. The toads are intricately sculpted, adding dynamism and realism to the scene, while the oil gushes around him, bringing the action to life. This statue captures all the intensity and grandeur of the fight, paying homage to this unparalleled ninja.

Name	Jiraiya
License	Naruto Shippuden
Range	Ikigai
Scale	1/6
Edition Size	899
Sales price	415 € EXCL. VAT
Number of Boxes	1
Reference Box	IGHNS06

Characteristics

Artistic Direction / At concept / Paint:
Tsume Team

3D Sculpt: Daniel Borges & Tsume Team

Size

W: 22 cm D: 37 cm H: 43 cm

EAN Code





Nom de produit

Jiraiya - Ikigai by Tsume

Description

-SANNIN LEGENDAIRE-

L'un des ninjas les plus respectés et puissants de Konoha, Jiraiya, fait partie des Sannin légendaires, ce trio mythique formé aux côtés d'Orochimaru et Tsunade. Représenté ici avec une posture dynamique, Jiraiya incarne l'équilibre parfait entre puissance brute et sagesse.

-MODE ERMITE-

Dans cette scène, Jiraiya est montré en pleine maîtrise du mode ermite, une technique rare et puissante apprise au Mont Myôboku aux côtés des crapauds sages, Fukasaku et Shima, qui sont ici présents à ses côtés. Cette transformation lui permet de décupler sa force, sa vitesse et ses capacités sensorielles. L'incarnation de la symbiose parfaite entre l'homme et la nature, cette statue met en lumière la sérénité et la puissance qu'il tire de ce mode.

-SENPO GOEMON-

Cette Ikigai représente Jiraiya dans son combat contre Pain. Jiraiya crache de l'huile, Fukasaku du vent et Shima du feu, créant une vraie vague d'huile brûlante et destructrice. Les crapauds sont fidèlement sculptés, apportant dynamisme et réalisme à la scène, tandis que l'huile jaillit autour de lui, donnant vie à l'action. Cette statue saisit toute l'intensité et la grandeur du combat, rendant hommage à ce ninja inégalé.

Nom	Jiraiya
Licence	Naruto Shippuden
Gamme	Ikigai
Echelle	1/6
Tirage	899
Prix de vente	415 € HT
Nombre de boîte	1
Référence Boîte	IGNS06

Caractéristiques

Direction artistique / Concept art / Peinture :
Tsume Team

3D Sculpt: Daniel Borges & Tsume Team

Dimensions

W: 22 cm D: 37 cm H: 43 cm

EAN Code

